
 

   

Хотел „Сторгозия” става общински жилищен фонд?
вторник, 11 април 2017

Принципна подкрепа на предложението на директора на ОП „Жилфонд” да се смени статутът на
хотел „Сторгозия”, за да се използва само за отдаване на общински жилища под наем заяви кметът
Георг Спартански на заседание със своя екип. В хотела могат да се обособят общо 77 жилища - 18
апартамента и 59 единични стаи.

По този начин ще се преустановят загубите на хотела, който се намира в краен квартал и не е от
посещаваните в града, ще се разшири общинският жилищен фонд, а сградата ще се поддържа от
събраните наеми, коментира кметът.

         Към момента броят на жилищата, които предоставя Община Плевен на нуждаещи се, са 637.
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